
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. december 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 30
Forslag til lov om ændring af aktieavancebeskatningsloven, selskabsskattelo-
ven og forskellige andre love. (Nedsættelse af grænsen for finansielle aktiver i
forbindelse med succession ved overdragelse af aktier og justering af rente-
fradragsbegrænsningsreglerne).
Af skatteministeren (Thor Möger Pedersen)

Spørgsmål 26
Mener ministeren ikke, at det er et problem, at mange virksomheder, som ikke
har store anlægsaktiver eller omsætningsaktiver vil blive ramt af pengetanks-
reglen, selvom de reelt ikke er en "pengetank"? Som eksempel kan nævnes
en IT virksomhed, som ikke har store investeringer i lager eller produktions-
maskiner, og i sådan en virksomhed vil de finansielle aktiver altid fylde for-
holdsvis mere end i en produktionsvirksomhed.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand

1/1

Skatteudvalget 2011-12
L 30 Spørgsmål 26
Offentligt


